
Notulen 18/9/2023 
 
Aanwezig: Chris, Roderik, Erik, Marijke, Guido, Jaap 
Genodigde: ida 
 
Mededelingen: niets 
 
Agenda vaststellen: akkoord, 2 punten toegevoegd: 

- opgehoogde bijdrage kamp en reisjes 
- Hoe lang notulen op de website 

 
Welkom opening: welkom een ieder 
 
Concept notulen vorige keer: akkoord 
 
Jaarplan 2023/2024: momenteel geen zaken die MR zou moeten oppakken 
Jaarverslag vorig jaar wordt meegestuurd met uitnodiging volgende MR overleg.  
 
Bijdrage ouders: lid personeelsgeleding bij lange na niet voldoende om dit jaar een kamp te 
kunnen organiseren door de verhoogde kosten overal. Voorheen was 70-80 Euro voldoende, 
nu is richQng  de 100 Euro al te krap. Is nu wel all inclusive, met eten, maar zonder de jarlijkse 
kalender. 
Vraag vanuit school: wat is een realisQsch bedrag om te betalen door de ouders? Wens is 
zelfs eigenlijk 110/115 Euro. 
Vooruit kijkend naar de toekomst: is wellicht starten met jongere klassen van Euro 10/jr een 
goed plan, zodat je alvast kan gaan sparen? 
Voorstel voor nu Euro105? Iedereen eens 
Schoolreisjes ook meer? Komt er Euro 5 bij, dan is MR akkoord, anders even overleg over de 
kosten. 
 
Bewaartermijn notulen: geen weXelijke bepaling voor, mogen we zelf besluiten: voorstel 2 
jaar, dit wordt veelal gehanteerd. Einde 3e jaar oudste notulen verwijderen. Voorstel is 
akkoord.  
De notulen staan nu op de website, voorstel om het op Social schools te plaatsen wordt niet 
gelijk enthousiast ontvangen. Voor nu op de website laten staan.  
 
DirecQe komt er bij ziXen en wordt welkom geheten. 
Ook zij is akkoord dat vrijwillige bijdrage kamp Euro 105 wordt, uitgangspunt is dat een ieder 
mee kan. Men gaat dit voorstellen aan de ouders, wanneer er vragen komen worden die 
opgepakt.  
 
Jaarplan/ jaarkalender/ schoolgids: uitleg over opbouw en invulling van het JP. Was wederom 
een groot proces mede door zaken uit de afgelopen jaren.  
Directeur wil een begeleidend schrijven toevoegen bij het plan met een ambiQeplan. Is van 
hogerop akkoord dit te doen.  
4 punten: Visie op leren, ouder betrokkenheid, professionele cultuur, IKC ontwikkeling.  
Jaarplan is nog in ontwikkeling, wel al flink opgeschoten.  



Aanvullende opmerking over jaarplan: uitstel aangevraagd voor het PCBO brede ambiQeplan 
bij het ministerie, is akkoord gegeven tot ‘24/25. Strategisch beleidsplan ligt er wel, dus 
komend jaar loopt alles wel door. Maar wel vernieuwende richQng en ideeën die toch veel 
Qjd vragen voor een goede uitwerking.  
 
Jaarplan vandaag op SS geplaatst zonder de flexibele data van bv toetsen. 
 
Schoolgids staat in planning: wordt in oktober weer opgepakt. 
 
RI&E:  
Oppakken van de punten loopt, maar het is nog zeker niet klaar. Nieuw meubilair komt 
najaar voor deel vd school (6 groepen 1e verdieping rechtsaf). Rest van de school streven 
volgend jaar herfst.  
 
Plein meubilair volgt. 
 
Schoonmaak komende week opgepakt, moet anders en vooral beter en effecQever. 
 
Schoonmaakmiddelen loopt. 
 
Temperatuur nog niet naar wens overal. Boven zuidzijde nog te warm/benauwd. Noordzijde 
niets geplaatst, volgt: nu regelmaQg veel te warm. 
 
Bestemming school zit ook druk achter (het heef nu nog een Qjdelijke bestemming 
waardoor er andere eisen maar ook fondsen ter beschikken zijn), evenals vernieuwing van de 
bestaande ICT.  
 
Gevaarlijke stoffen: staan al achter slot/grendel 
 
In jan ’24 wordt de RI&E vervolgd in de MR agenda.  
 
Rondvraag/mededeling: men is dit schooljaar goed gestart met alles en iedereen op school: 
groepen en collega’s doen het goed en men is erg tevreden, Ida is trots. Wordt beaamd 
binnen MR 
 
Een ieder bedankt, tot de volgende keer: 13 nov om 19:30 uur 


